
  

Z A P I S N I K 

  
  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 7. 10. 2009, ob 15:00, v sejnii sobi IJS. 

  
Prisotni:   M. Gams, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc, A. Fekonja, G. Kramberger, J. Pungerčar, J. Jakofčič, D. 

Zupančič. 
  
Odsotnost opravičili: C. Filipič, I. Falnoga, M. Koželj, R. Pergarec, Z. Jernejc, G. Tavčar. 
  
  
  
  
Dnevni red: 

  
1. Potrditev zapisnika (23. 9. 2009) 

  
2. Plačna gibanja, pogajanja z vlado 

  

3. Vrtec 

  

4. Tržnica 

  

5. Razno 

  
  

  
  

Ad 1) 
  

Zapisnik je bil sprejet brez pripomb. 

  
D. Bevc je člane IO SVIZ/IJS seznanil z rezultatom glasovanja o predlogu M. Gamsa o novoletni obdaritvi 

otrok, ki je bilo izvedeno po elektronski pošti. Za predlog, da bi starši lahko na podlagi bonov, ki bi jih 
prejeli, sami izbrali darila ali pa to prepustili komisiji je glasovalo 9 članov IO. Nakup daril naj se izvede v 

Babycentru v BTC, Šmartinska 152. 

  
D. Bevc je prisotne seznanil, da je poslal rezultate ankete ter pripombe in predloge o menzi (Jamova, 

reaktor) direktorju IJS in vodji menze. IO je sprejel sklep, da se M. Štraus in D. Bevc sestaneta z odgovornim 
iz Sodexha ter obravnavajo predloge in pripombe. 

  
Ad 2) 

  

M. Gams je prisotne seznanil z tabelami in izračuni glede rasti in prevedbe plač v primerjavi z drugimi 
institucijami. Tabele in izračune bo predstavil na protestni tiskovni konferenci visokega šolstva in znanosti, 

ki bi jo organizirali predvidoma 21. 10. 2009 ob 15. uri. 
  

Ad 3) 

  
Pogajanja v sindikatov javnega sektorja z vlado še potekajo in še ni jasno, kako se bodo končala, saj se 

kljub večkratnim pogovorom ni dogovorilo še nič. Pogajanja se bodo kljub temu, da je vlada v Državni 



zbor že vložila zakon o interventnih ukrepih nadaljevala 12. oktobra 2009. V kolikor ne bo zadovoljivih 
rešitev, je možna tudi stavka, ki bo namenjena zavarovanju pravic delavcev. 

  
Ad 4) 

  

  
Na pobudo večih članov sindikata je IO obravnaval predlog možnosti ureditve varstva za predšolske otroke 

zaposlenih na IJS. Mlajši člani sindikata IJS imajo težave z varstvom otrok, saj prostih mest v vrtcu ni, zato 
predlagajo, da bi sindikat skupaj z vodstvom IJS skušal najti rešitev (podobno kot imajo to urejeno v Leku). 

IO SVIZ je to pobudo soglasno podprl in sprejel sklep, da se na IJS v zvezi s tem izvede anketa in da se ta 
problematika uvrsti na seznam predlogov sindikata. 

  

Ad 4) 
  

Predlog članice sindikata, da se na IJS enkrat tedensko organizira ekološka tržnica ali tržnica z domačimi 
proizvodi, je IO soglasno zavrnil. 

  

Ad 5) 
  

IO je ponovno prejel pritožbo v zvezi z kolesarnico in ugotavlja, da se v letu dni ni nič spremenilo, zato 
zahteva od vodstva IJS, da se kolesarnica obnovi. 

  
D. Bevc je prisotne seznanil, da bodo v najkrajšem času (nekaj dni) na odseke poslane odločbe v zvezi z 

dodatnim dopustom na pogoje dela ter da bo v približno 14. dneh izdelan pravilnik v zvezi z dodatki za 

manj ugodne delovne pogoje, nevarnost in posebne obremenitve. 
  

Sejo sta vodila A. Fekonja in M. Gams. 
  

  

Seja je bila končana ob 16.00 uri. 
  

  
  

Ljubljana, 8. 10. 2009                                                                                       Zapisal: Dušan Bevc 

  
  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 

 


